

Deltagare Sara Mejving, Sofie Elfver, Albin Karlsson, Johan Westergren, Hans Elfver

1. Utbildning

Vi gjorde en reflektion kring tävlingsledningskursen som varit. Hur ska vi ha framtida utbildningar? Hur ska upplägget vara? 1 eller 2 dagar? Kan det vara bra att ha en kurs i höst? Vi funderar vidare på detta.

Co-driver utbildning har varit.

Sara kollar med Leif Samuelsson kring framtida förar-/kartläsarutbildning.

2. DM

Inbjudan till första DM-tävlingen i Växjö finns publicerad. Skillingaryd kommer publiceras om ca 2 veckor.

3. Domare och teknisk kontrollant

Varit några mindre justeringar men detta är uppdaterat och arrangörerna är informerade. Thomas Borssén tillhör nu Smålands så han finns tillgänglig som domare.

Mats Bergman skulle kolla upp kring dokumentbank för domarrapporterna. Sara kollar med Mats kring detta.

Sara kollar upp kring uppdatering av domar-/tekniska rapporten.

4. Arrangörer

SBF har gått ut med information kring utgifter kring skyltning gällande avstängd väg.

Sofie kollar med Team Skogsåkarna kring deras utgifter på detta.

5. Förare

Inget nytt

6. Info från styrelsen

Inget nytt

7. Övrigt, laget runt

Sara – SGA-träff med rallyutskottet är 1/5. Albin kollar om han kan följa med på detta.

Sofie – Inget nytt

Albin – Inget nytt

Hans – Vi behöver ha en lista på vilka som gått tävlingsledning-/teknikerutbildning. Lista finns.

Johan – Finns det nya regler för Gr E och Gr F? De gamla reglerna innehåller ett till och med datum. Sara tar med detta till SGA-träffen.

Ljungby har problem att få fram en teknisk chef. Sara kontaktar klubben med förslag.

7. Nästa möte

12 maj kl 16:30

Anteckningarna förda av Sofie Elfver